



Kelly Cha
TV/Radio Host, Singer-Songwriter, Author, Educator

Kelly Cha is an acclaimed TV/radio host, singer-songwriter, bilingual MC, stage actress, inspirational speaker and author. She went to elementary and graduate school in the US, high school and college in China, and is the most sought after bilingual MC for events including Warren Buffett and Bill Gates' China tour. Her multimedia radio program of five years, The ZhaZhaClub Show, has featured hundreds of artists and tastemakers from around the globe. She continues to be the top choice to conduct exclusive interviews with the many international acts who've come to China including Linkin Park and the Eagles. Kelly was named "China's Top 5" by Billboard Magazine in 2009 and "Next Gen Asia 2010" by The Hollywood Reporter. She wrote and released her debut album "The Last Radio Show" in 2010 followed by "How Far Is Happiness" in 2012. Author of three books, Kelly has been a member of the Committee of 100 since 2010.

查可欣，集电视台主持人、创作歌手、双语主持人、舞台剧演员、励志演讲家、新锐作家等身份于一身。在美国读的小学 and 硕士，在中国读的中学和大学。作为目前国内最炙手可热的职业双语主持人之一，多次与“股神”巴菲特、比尔·盖茨、科比等国际知名人物同台。拥有个人跨媒体品牌节目《音乐爱查堆儿》，五年来几百位各行各业意见领袖先后来“查堆儿”，节目成为林肯公园、老鹰等著名海外乐队和艺人在中国接受专访的指定节目。2009年被全球权威音乐杂志 Billboard 评为“中国五强”，2010年获得美国《好莱坞报道》杂志 Next Gen Asia 奖。同年推出首张个人全创作概念专辑 The Last Radio Show，并携乐队出现在各大音乐节的舞台上。2011年底应邀与加拿大朋克天团 Simple Plan 合唱中英文双语歌曲 Jet Lag。最新原创专辑《幸福有多远》2012年发行。曾出版《幸福》、《绝对靠谱》和《中国女孩看美国》三本书。2010年加入“百人会”。

